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ĠZMĠR BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYESĠ 

2019 YILI KASIM AYI TOPLANTISI VI. BĠRLEġĠMĠ 

MECLĠS GÜNDEMĠ VE TOPLANTI TUTANAĞI 

 

     1. BÖLÜM 

     MECLĠS GÜNDEMĠ 

 

 Gündem No   : 97509404-301.03-11/6                                          Toplantı Tarihi    : 25/11/2019  

 Toplantı Yeri  : ĠBB Meclis Salonu                                                 Toplantı Saati     : 17.00 

 

 I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

 II. ĠÇĠġLERĠ BAKANLIĞI GENELGESĠ DOĞRULTUSUNDA YAPILAN YURT DIġI 

GÖREVLENDĠRMELERE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

 1. ĠçiĢleri Bakanlığı Mahalli Ġdareler Genel Müdürlüğü'nün 20/06/2005 tarihli ve 2005/62 sayılı Genelgesinin 

7. maddesinde ''YurtdıĢı görevlendirmeler ve temaslar hakkında belediye meclisine ilk toplantıda bilgi 

verilecektir.'' denilmektedir. Üyesi olduğumuz (UCLG) BirleĢmiĢ Kentler ve Yerel Yönetimler Dünya 

TeĢkilatı'nın Güney Afrika Durban kentinde 11-15 Kasım 2019 tarihleri arasında yapılan seçim kongresine 

baĢkanlık divanı saymanlığına aday olan Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER'in 13-16 

Kasım 2019 tarihleri arasında, adaylık ile ilgili gerekli ön çalıĢmalar yapan ve kamuoyu oluĢturan 

BüyükĢehir Belediyesi BaĢkan DanıĢmanı Onur Kadir ERYÜCE ise 10-16 Kasım 2019 tarihlerinde 

konferansa katılım sağlamıĢlardır. BüyükĢehir Belediyesi BaĢkan DanıĢmanı Onur Kadir ERYÜCE'nin 

konferansa katılım ücreti olan 450,00 Amerikan Dolar'ı müdürlüğümüzün 05.6.2.01.07 Uluslararası 

kuruluĢlara yapılan ödemeler bütçe kodundan ödenmiĢ olup, yapılan seyahatte Ġzmir BüyükĢehir Belediye 

BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER'in ulaĢım (havayolu ile) gideri, konaklama ve Ģehiriçi ulaĢım giderleri 

(UCLG) BirleĢmiĢ Kentler ve Yerel Yönetimler Dünya TeĢkilatı tarafından karĢılanmıĢ, günlük harcırah 

gideri ile BüyükĢehir Belediyesi BaĢkan DanıĢmanı Onur Kadir ERYÜCE'ye ait ulaĢım (havayolu ile) gideri, 

konaklama gideri, Ģehir içi ulaĢım gideri, günlük harcırah ve seyahatle ilgili yapılan (pasaport harcı, yurtdıĢı 

çıkıĢ harcı, alan vergisi vb.) tüm yasal giderleri Özel Kalem Müdürlüğü bütçesinin 03.3.3.1 YurtdıĢı Geçici 

Görev Yolluğu Harcama Kaleminden karĢılanmıĢtır. Sayın Meclisimizin bilgilerine arz ederim. Mustafa Tunç 

SOYER Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı. (Özel Kalem Müd.E.281992) 

 

 III. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Park ve Bahçeler Dairesi BaĢkanlığı/Birimlerinin Belediyemiz teĢkilat Ģemasına göre düzenlenmiĢ olan 

ÇalıĢma Usul ve Esasları Hakkında Yönetmeliğinin görüĢülmesi. (Park ve Bah.Dai.BĢk.E.280293) 

 

 2. Menderes Belediye Meclisinin 07/08/2019 tarihli ve 156 sayılı Kararı ile uygun görülen; Gümüldür 

Atatürk, Gümüldür Fevzi Çakmak ve Gümüldür Ġnönü Mahallelerini kapsayan alanda 1/5000 ölçekli Özdere-

Gümüldür Nazım Ġmar Planı ve Revizyonu doğrultusunda hazırlanan, 1/1000 ölçekli Ġlave ve Revizyon 

Uygulama Ġmar Planı önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.276325) 

 

 3. Urla Belediye Meclisinin 06/09/2019 tarihli ve 312 sayılı Kararı ile uygun görülen; 1/1000 ölçekli Urla 

Ġçmeler Revizyon Ġmar Planı Plan Notlarının 4. maddesinde yer alan "Planda Jeolojik ve Hidrolojik Açıdan 

Önlem Alınacak Bölgelerdeki Her Türden Yapı ĠĢlemi için ĠZSU Genel Müdürlüğünün Uygun GörüĢ ve 

Onayının Alınması Zorunludur" ifadesinin "Planda Jeolojik ve Hidrolojik Açıdan Önlem Alınacak 

Bölgelerdeki Dere Kenarına Ġsabet Eden Parsellere ĠZSU Genel Müdürlüğünün Uygun GörüĢ ve Onayının 

Alınması Zorunludur" olarak değiĢtirilmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.276328) 

 

 4. Urla Belediye Meclisinin 06/08/2019 tarihli ve 275 sayılı Kararı ile uygun görülen; 1/5000 ölçekli Nazım 

Ġmar Planı doğrultusunda hazırlanan, Özbek Mahallesi, Akkum Mevkii 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.276327) 

 

 



 2 

  

IV. BEġĠNCĠ BĠRLEġĠMDE GÜNDEMDE BIRAKILAN KOMĠSYON RAPORLARININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Buca Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı Harcama 

Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine yönelik, 

02/10/2019 tarihli ve 2019/117 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe 

Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.263800) 

 

 2. Buca Belediye Meclisinin 01/11/2019 tarihli ve 2019/121 sayılı Kararı ile uygun görülen; Buca Belediyesi 

Kadın ve Aile Hizmetleri Müdürlüğünün ücret tarifesinde yer alan Dar Gelirliler için; Evlenecek olan 

çiftlerin toplam aylık net gelirinin sehven yazılan 1.700,00-TL ibaresinin, 2.600,00-TL olarak düzeltilerek, 

Buca Belediye Meclisinin 02/10/2019 tarihli ve 2019/117 sayılı Kararının tashihinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl.ve Kar.Dai.BĢk.E.273501) 

 

 V. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON RAPORLARININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Aliağa Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine 

yönelik, 04/10/2019 tarihli ve 392 sayılı Kararının değiĢikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan 

ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.264381) 

 

 2. Kiraz Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 

Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine 

yönelik, 11/10/2019 tarihli, 116 ve 117 sayılı Kararlarının değiĢikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar. Dai. BĢk.E.261574) 

 

 3. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi çalıĢmalarının ve hizmetlerinin tanıtılması, duyurulması ve halkın en iyi 

Ģekilde faydalanmasını sağlamak amacıyla kullanılmak üzere konumlandırılmıĢ olan Bilgilendirme 

Ekranlarının Yıllık Periyodik Bakım ve Onarım Hizmeti Alımı ĠĢi nin 24 ay süreli yapılabilmesi hususunun 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (UlĢ.Dai.BĢk.E.272781) 

 

 4. BaĢkanlık Makamının 18/10/2019 tarihli ve E.251512 sayılı Olur’u ile Bilgi ĠĢlem Dairesi BaĢkanlığı Bilgi 

ĠĢlem ġube Müdürlüğüne bağlı Görüntülü Ġzleme Sistemleri Servisi tarafından iĢletilen güvenlik kamerası 

sistemleri; UlaĢım Dairesi BaĢkanlığı Ġzmir UlaĢım Merkezi ġube Müdürlüğüne devredilmiĢ, Belediyemiz 

birimlerinde bulunan tüm güvenlik kamera sistemlerinin bakım, onarım ve yeni sistem kurulumları ile 

görüntü kayıtlarının temini ve izleme yetkilerinin verilmesi iĢ ve iĢlemleri Ġzmir UlaĢım Merkezi ġube 

Müdürlüğü tarafından yürütülecek olup; Belediyemiz bünyesinde bulunan hizmet binalarının Kamera 

Güvenlik Sistemlerinin bakım ve onarımlarının 24 ay süreli yapılabilmesi hususunun oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (UlĢ.Dai.BĢk.E.272780) 

 

 5. Harcama birimlerinden gelen talepler doğrultusunda 2019 Mali Yılı bütçesinin bazı tertiplerinde 

ödeneklerin yeterli gelmeyeceği anlaĢılmıĢ olup, 2019 Yılı bütçemizin tertipleri arasında toplam 

55.000.000,00-TL aktarma yapılmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu 

Raporu. (Mali Hiz.Dai.BĢk.E.271520) 

 

 VI. DĠLEK VE ÖNERĠLER 

 VII. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 VIII. YEDĠNCĠ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 
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      2. BÖLÜM 

2019 YILI KASIM AYI VI. BĠRLEġĠMĠ TOPLANTI TUTANAĞI 

 

 Gündem No   : 97509404-301.04-11/6                                     Toplantı Tarihi     : 25/11/2019  

 Toplantı Yeri  : ĠBB Meclis Salonu                                           Toplantı Saati      : 17.00 

 

TOPLANTIDA HAZIR OLANLAR: Mustafa Tunç SOYER, Erhan KILIÇ, Taner 

KAZANOĞLU, Serkan KALMAZ, Ġlhan DAL, Fikret AKTAġ, Muhittin SELVĠTOPU, Bülent 

SÖZÜPEK, Ceyhan KAYHAN, Ġbrahim UlaĢ POLAT, Bahar GÜRSUL, Hüseyin ÜNAL, Yahya 

YILDIZ, Abdül BATUR, Ali Emrah KARAMUSTAFAOĞLU, ġamil Sinan AN, Erhan 

UZUNOĞLU, Cenap BÖRÜHAN, Asker GÜNEġ, Cemil TUGAY, Saadet ÇAĞLIN, Mustafa 

ÖZUSLU, Mehmet Atilla BAYSAK, Birgül SURAL ÜNER, Murat AYDIN, Nilüfer BAKOĞLU 

AġIK, Ġsmail SARI, YeĢim TEKOĞLU, Gamze Gül ÇAMUR, Ġrfan ÖNAL, Cindi Can POLAT, 

Selim Utku GÜMRÜKÇÜ, Sabahattin UÇAR, Ali Rıza KÖÇER, Burhan Suat ÇAĞLAYAN, Deniz 

BEKTAġ, Ömer ġENTÜRK, Özkan YILDIZ, Sıla Ġlgi AKKAġ, Sultan ĠPEKLĠ, Hasan ÜNAL, Ali 

YILMAZ, Çağlar GÜLEZ, Halil ARDA, Ġbrahim ÖZKARA, Necati KIRMAZ, Ġzel 

ZENGĠNOBUZ DERĠNSU, Ġlhan ÖZKÖSE, Mehmet ERĠġ, Ufuk AYKOL, Özay KAPTAN, 

Mustafa GERÇEK, Nazan DÖNMEZ, Rıdvan KARAKAYALI, Mehmet TÜRKMEN, Muharrem 

BAYRAKTAR, Ali BOR, Sedat SARI, Oğuzhan ÖZġAHĠN, Musa ÖZCAN, Mustafa KAYALAR, 

Gürsel RÜZGAR, Erkan ÖZKAN, Halil ÇULHAOĞLU, Fatma ÇALKAYA, Mehmet Onur BaĢar 

ÜÇKAN, ġerif SÜRÜCÜ, Ufuk YÖRÜK, Murat CĠHAN, Ġsmet ORHAN, Bülent KÖKLÜ, Ertan 

CERTEL, Onur YĠĞĠT, Dolunay BAYER, Ġbrahim Halil KILIÇ, Memet MALTEPE, Haydar 

GÜLTEKĠN, Adil KIRGÖZ, Ayhan KAYA, Hüsniye YILDIRIM, Hasan KORKMAZ, Berkhan 

PARLAK, Sefer TOPÇU, Aybars YILDIRIM, Fayıka ÖNER, Nuri CAFEROĞLU, RaĢit DĠRĠM, 

Hakan BARÇIN, Özdem Mustafa ĠNCE, Özan PARLAR, Nilay KÖKKILINÇ, Kazım ÇAM, 

Ahmet ĠNANLI, Feridun YILMAZLAR, Refik SÜREN, Ruhi SELEK, Ġlkay GĠRGĠN ERDOĞAN, 

Alpaslan BĠLEN, Raife KARABATAK, Mustafa SOLMAZ, Burçin Kevser TOURCHIAN, Ġsa 

NEZĠR, Fikret MISIRLI, Fırat EROĞLU, Selma KISA, Fatih TAġTAN, Hakan YILDIZ, Hıdır 

ALPTEKĠN, Ahmet Uğur BARAN, Özgür HIZAL, Dilek YILDIZ, Hüsnü BOZTEPE, Özgür 

Erman ÇAĞLAR, Göksel DĠNÇER, Aydın PEHLĠVAN, Yusuf DEMĠRCĠOĞLU, Ali GÖNEN, 

ġevket HASIRCI, Murat ÖNCEL, Metin YAġAR, Okan BĠLDĠRĠCĠ, Çile ÖZKUL, AyĢegül 

ALTUĞ, AyĢegül DURAN TÜRKER, Ali AYYILDIZ, Mehmet PINAR, Erhan ÇALIġKAN, BarıĢ 

BÜKÜLMEZ, Semih YALIN, Saliha ÖZÇINAR, Erol ÇOMAK, Ümit CĠNGÖZ, Uğur 

DEMĠREZEN, Ġsmail EKEROĞLU, Ertuğrul AKGÜN, Sema YEġĠLÇĠMEN, Hakan ERTANE, 

Tarkan Fikret ÇALIK, Kemal SEVĠNÇ, Halil AKBULUT, Nezih ÖZUYAR, Halil Doğukan 

EROĞLU, Salahattin ġAHĠN, Serkan ACAR, Hakan ġĠMġEK, Turgut PINAR, Alpaslan 

KOPARAL, Osman MERT. 

 

TOPLANTIYA KATILAMAYANLAR: Mustafa ġafak BARAN, Mustafa ĠDUĞ, Serdar 

SANDAL, Ali GÜL, Ramazan Ġsmail UYGUR, Serdar AKSOY, Fatma EKĠCĠOĞLU, Ġbrahim 

Burak OĞUZ, Seda ÖZTÜRE, Ali ENGĠN, Ġsmail YETĠġKĠN, Muammer Ekrem ORAN, ġükrü 

SÜREROĞLU, Filiz CERĠTOĞLU SENGEL, Hasan UYSAL, Fatih GÜRBÜZ, Mustafa Alper 

GÜLDALI, Galip ATAR, Hakan KOġTU, AĢkın UYAR, Orçun ERSEZGĠN, Eda KILIÇ, Mümin 

BAYRAM, Sadık DOĞRUER, Ġlhan AVCI, Salih Atakan DURAN, Nafiz KÜKLER, Cüneyt 

UMUTLU. 

 

I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

BAġKAN: Değerli Meclis Üyeleri, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 2019 yılı Kasım Ayı Toplantısı VI. 

BirleĢimini açıyorum. ġehrimize hayırlar getirmesini diliyorum. Bugün son derece anlamlı bir gün. 

Hem kadına karĢı Ģiddetin önlenmesiyle ilgili BirleĢmiĢ Milletler Kararının verilmesinin 

yıldönümü, hem dün Öğretmenler Günümüzdü. Bu vesileyle hem Meclisimizdeki tüm kadın 

arkadaĢlarımızı kutluyorum ve öğretmen eĢi olan Meclis Üyelerimizi, öğretmen olan Meclis 

Üyelerimiz, onların da Öğretmenler Gününü kutluyorum. Aynı zamanda bugün Sevgili Sancar 

MARUFLU’nun bilgisinden haberdar olduk. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin 1867, 25 Kasım’ında 
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kurulmuĢ olması nedeniyle 152. yılını da idrak ediyoruz. Dolayısıyla bugün son derece anlamlı bir 

günde buluĢmuĢ oluyoruz. Bu vesileyle bizden önce görev yapmıĢ olan tüm Belediye 

BaĢkanlarımızı, Belediye Meclis Üyelerimizi de saygıyla, vefat edenleri de rahmetle anıyoruz. 

Değerli Meclis Üyeleri Gündemimize geçiyorum.  

 

II. ĠÇĠġLERĠ BAKANLIĞI GENELGESĠ DOĞRULTUSUNDA YAPILAN YURT DIġI 

GÖREVLENDĠRMELERE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

BAġKAN: ĠçiĢleri Bakanlığı Genelgesi Doğrultusunda Yapılan Yurt DıĢı Görevlendirmelere ĠliĢkin 

Bilgilendirme. Buyurun.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: ĠçiĢleri Bakanlığı Mahalli Ġdareler Genel Müdürlüğü'nün 20/06/2005 tarihli 

ve 2005/62 sayılı Genelgesinin 7. maddesinde ''YurtdıĢı görevlendirmeler ve temaslar 

hakkında belediye meclisine ilk toplantıda bilgi verilecektir.'' denilmektedir. Üyesi olduğumuz 

(UCLG) BirleĢmiĢ Kentler ve Yerel Yönetimler Dünya TeĢkilatı'nın Güney Afrika Durban 

kentinde 11-15 Kasım 2019 tarihleri arasında yapılan seçim kongresine baĢkanlık divanı 

saymanlığına aday olan Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER'in 13-16 

Kasım 2019 tarihleri arasında, adaylık ile ilgili gerekli ön çalıĢmalar yapan ve kamuoyu 

oluĢturan BüyükĢehir Belediyesi BaĢkan DanıĢmanı Onur Kadir ERYÜCE ise 10-16 Kasım 

2019 tarihlerinde konferansa katılım sağlamıĢlardır. BüyükĢehir Belediyesi BaĢkan 

DanıĢmanı Onur Kadir ERYÜCE'nin konferansa katılım ücreti olan 450,00 Amerikan Dolar'ı 

müdürlüğümüzün 05.6.2.01.07 Uluslararası kuruluĢlara yapılan ödemeler bütçe kodundan 

ödenmiĢ olup, yapılan seyahatte Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER'in 

ulaĢım (havayolu ile) gideri, konaklama ve Ģehiriçi ulaĢım giderleri (UCLG) BirleĢmiĢ Kentler 

ve Yerel Yönetimler Dünya TeĢkilatı tarafından karĢılanmıĢ, günlük harcırah gideri ile 

BüyükĢehir Belediyesi BaĢkan DanıĢmanı Onur Kadir ERYÜCE'ye ait ulaĢım (havayolu ile) 

gideri, konaklama gideri, Ģehir içi ulaĢım gideri, günlük harcırah ve seyahatle ilgili yapılan 

(pasaport harcı, yurtdıĢı çıkıĢ harcı, alan vergisi vb.) tüm yasal giderleri Özel Kalem 

Müdürlüğü bütçesinin 03.3.3.1 YurtdıĢı Geçici Görev Yolluğu Harcama Kaleminden 

karĢılanmıĢtır. Sayın Meclisimizin bilgilerine arz ederim. Mustafa Tunç SOYER Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanı. 

BAġKAN: Bu Gündem maddesi ile ilgili biraz daha detaylı bilgi vermek isterim. Biliyorsunuz 

BirleĢmiĢ Kentler Birliği, yani UCLG dünyanın en büyük Yerel Yönetimler Organizasyonu. 

Dünyanın her yerinden binlerce belediyenin üye olduğu bir birlik. Bu birlikte 7 ayrı kıtada kendi 

örgütlenmesi var. Biz de Orta Doğu – Yakın Asya bölgesinde üyeyiz. Bu birliğin 2 yılda bir 

düzenlediği çok büyük bir Kültür Zirvesi var. 2 yılda bir düzenlenen bu Kültür Zirvesine kentler 

aday oluyorlar ve ev sahipliği yapmak istiyorlar. Bu sene 2021’deki Kültür Zirvesi için Kazan ve 

Meksika’dan bir Ģehirle rekabet ettik ve sonunda Ġzmir kazandı. 2021 yılında Ġzmir olarak bu 

dünyanın en büyük Kültür Zirvesine ev sahipliği yapacağız. Bu vesileyle bu müjdeyi de sizlerle 

paylaĢmıĢ olayım. Evet, bilgilendirme yapıldı.  

 

III. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: BaĢkanlık Makamınca Gündeme Eklenen Önergelerin GörüĢülmesi. Buyurun. 1? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Madde baĢlıklarıyla oylansın efendim öncelikle.  

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Değerli ArkadaĢlar, Gündem Üyelerimize dağıtılmıĢ bulunduğu 

için madde numarası okunarak oylanması hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, buyurun.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk Komisyonu uygundur 1. madde için. 

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 1. maddenin Hukuk Komisyonuna havalesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum, 2? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 2, 3 ve 4. maddeler için Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu uygundur.  

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 2, 3 ve 4 no’lu Önergelerin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum.  
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IV. BEġĠNCĠ BĠRLEġĠMDE GÜNDEMDE BIRAKILAN KOMĠSYON RAPORLARININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 
BAġKAN: BeĢinci BirleĢimde Gündemde Bırakılan Komisyon Raporlarının GörüĢülmesi. 

Buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyonlardan geldiği Ģekliyle oylansın efendim. 1 ve 2. madde birlikte.  

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 1 ve 2. maddelerin Komisyondan geldiği 

Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir.  

MUSTAFA ÖZUSLU: Bunun Bütçe olduğunu söyleyelim. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

BAġKAN: Önergeyi okutalım.  

SALONDAN: Yani oradaki özeti…  

BAġKAN: Peki, okuyalım lütfen.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: Buca Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, 

Gelir Bütçesi, Ayrıntılı Harcama Programı, Finansman Programı… 

BAġKAN: Burada mı BaĢkanımız? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) Tamam.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: Ve Tarife Cetvellerinden oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine yönelik, 

02/10/2019 tarihli ve 2019/117 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve 

Bütçe Komisyonu Raporu. 

BAġKAN: Evet 1 ve 2. maddelerin Komisyondan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 5 

BaĢkanlık Makamınca Gündeme Eklenen Komisyon…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: BaĢkan’ım, özür dilerim Buca Belediye BaĢkanımız burada… 

BAġKAN: Evet. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Belki söz almak isteyecek olabilir.  

BAġKAN: Buyurun. 

ERHAN KILIÇ: Evet Çok Değerli BaĢkan’ım, Çok Değerli Meclis Üyelerimiz öncelikli olarak 

oybirliği ile geçen bütçemiz için Plan ve Bütçe Komisyonuna çok çok teĢekkür ediyorum. Yine 

bunun yanında, yine oybirliği ile geçen, Meclisimizden oybirliği ile geçen bütçemizden dolayı sizin 

nezdinizde tüm Meclis Üyelerimize tekrardan teĢekkür ediyorum. Yine aynı Ģekilde bizimle beraber 

bütçesi onaylanan diğer tüm belediyelerimize de 2020 yılı bütçelerinin hayırlar getirmesini, 

güzellikler getirmesini diliyorum. Tekrardan herkese çok teĢekkürler, saygılar sunuyorum. 

BAġKAN: Evet, teĢekkür ediyoruz.  

 

V. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON RAPORLARININ 

GÖRÜġÜLMESĠ  

BAġKAN: BaĢkanlık Makamınca Gündeme Eklenen Komisyon Raporlarının GörüĢülmesi 

maddesi, buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Efendim Aliağa Belediyesi Bütçemizin Komisyondan gelen raporu yine 

demin yapıldığı gibi o zaman önce okunsun, önce okunsun efendim.      

BAġKAN: Evet, okuyalım lütfen. 

DĠVAN KÂTĠBĠ: Aliağa Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, 

Gelir Bütçesi, Ayrıntılı Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden 

oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine yönelik, 04/10/2019 tarihli ve 392 sayılı Kararının 

değiĢikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. 

BAġKAN: Evet, rapor üzerine söz vereceğiz. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle oylansın.   

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? Değerli ArkadaĢlar, Aliağa Bütçesinin 

Komisyondan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. BaĢkanımız burada, buyurun Sayın BaĢkan’ım. 

SERKAN ACAR: Ben de Bütçe Komisyonumuza ve Değerli Meclis Üyelerimize Aliağa 

Belediyesi adına çok teĢekkür ediyorum, oybirliği ile geçmesi münasebetiyle ve bu vesileyle az 
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önce sizin de hatırlattığınız gibi baĢta BaĢöğretmenimiz Mustafa Kemal ATATÜRK olmak üzere 

tüm öğretmenlerimizin Öğretmenler Gününü de kutluyorum. Aliağa olarak biliyorsunuz önemli bir 

sanayi Ģehriyiz, yine Aliağa halkıyla birlikte çalıĢarak inĢallah hepimizin ortak sevdası olan 

Ġzmirimize katkı koymaya devam edeceğiz, hepinize çok teĢekkür ediyorum. 

BAġKAN: BaĢkan’ım, bir ayağa kalksanız da selamlasanız iyi olur, teĢekkür ediyoruz, sağ olun. 

Evet, 2. Gündem maddesi ile ilgili… Buyurun.    

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet, Kiraz Belediye Meclisimizin Bütçesini görüĢeceğiz önce okunsun.  

BAġKAN: Okuyalım, buyurun.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: Kiraz Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, 

Gelir Bütçesi, Ayrıntılı Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden 

oluĢan 2020 Mali Yılı Analitik Bütçesine yönelik, 11/10/2019 tarihli, 116 ve 117 sayılı 

Kararlarının değiĢikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu 

Raporu.   

BAġKAN: Evet, rapor üzerine söz vereceğiz. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyondan geldiği Ģekliyle oylansın.      

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? Evet, Kiraz Belediye Bütçesinin 

Komisyondan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Kiraz Beleye BaĢkan’ımız burada, buyursunlar.  

SALĠHA ÖZÇINAR: Sayın BaĢkan’ım, Kıymetli Meclis Üyelerimiz ben de Kiraz’ın 2020 Mali 

yılı Analitik Bütçesini öncelikle onaylayan Plan ve Bütçe Komisyonundaki Meclis Üyesi 

ArkadaĢlarımıza teĢekkür ediyorum. Daha sonrasında Meclisimize bir teĢekkür ediyorum, Meclis 

Üyelerimize. ĠnĢallah en yakın sürede de Kiraz ilçemize hepinizi davet ediyorum, çok teĢekkür 

ediyorum.    

BAġKAN: Biz teĢekkür ediyoruz Sayın BaĢkan’ım. Evet, 3? Buyurun.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, 3, 4 ve 5. maddeler Komisyonlardan oybirliği ile geçmiĢ, 

Komisyonlardan geldiği Ģekliyle oylansın.   

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Oylansın.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 3, 4 ve 5 no’lu Komisyon Raporlarının Komisyondan 

geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum.  

 

VI. DĠLEK VE ÖNERĠLER 

BAġKAN: Dilek ve Öneride bulunmak isteyen arkadaĢım var mı? Buyurun efendim. 

DĠLEK YILDIZ: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri bugün 25 Kasım, Kadına Yönelik ġiddetle 

Mücadele Uluslararası DayanıĢma Günü. 17 yılı aĢkın iktidarımızda her daim ortaya koyduğumuz 

samimiyet ve sorumluluk bilincimizle bu derinden kanayan yaraya derman olmaya çalıĢtık. 

“Kadınlara karĢı ayrımcılık ırkçılıktan beterdir.” diyen CumhurbaĢkanımız Sayın Recep Tayyip 

ERDOĞAN’ın her platformda göstermiĢ olduğu samimi duyarlılığı milletimizin malumlarıdır. 

Yıllardır sürdürdükleri kapsamlı mücadeleler ile kadına ve aslında insana yakıĢır hak ve adaletin 

tesisinde büyük kazanımlar elde edilmiĢtir. AK Parti iktidarı döneminde, gerek partimiz, gerekse 

kurulan tüm hükümetlerimiz ve özellikle de aile ve kadından sorumlu Bakanlarımızın tavizsiz 

mücadeleleri ve saygın çabaları apaçık ortadadır. Bugüne kadar kadınların yaĢadığı sorunlarla ilgili 

yapılmıĢ yasal düzenlemelerle kadınlarımızın ekonomi, siyaset, bilim ve eğitimde güçlendirilmesine 

önemli katkılar sağlanmıĢtır. Hâl böyleyken, her kadın konusu gündeme geldiğinde veya acı bir 

hadise yaĢandığında devletimizle dayanıĢma yerine bir takım çevrelerin bu meseleyi istismar 

etmeleri ve kendi siyasetlerine malzeme yapmaları bir baĢka hakikattir. Dolayısıyla biz bugün 

öncelikle herkesi genel geçer açıklamalar yapmak yerine samimiyete davet ediyoruz. YaĢanan 

acıların, ilkelliklerin, cehaletin yurdumuzda ve dünyanın her yerinde son bulması için kadınlar ve 

erkekler olarak hep birlikte gerçek anlamda bir dayanıĢmaya davet ediyoruz. Bir annenin, bir genç 

kızın ya da sadece bir insan olarak yaĢama savaĢı veren bir mazlum kadının köĢesinde Allah’a 

yalvarırken bir baĢkasından yardım dahi alamadan can vermesi hiçbir siyasete malzeme yapılamaz. 

Söz konusu bir insanın yaĢamı olduğunda siyaset dâhil her Ģey ayaklarımızın altındadır. Biz önce 

insanız, sonra kadınız. Dünyadaki hiçbir kazanım, güç veya makam bir kadının yaĢam hakkından 
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daha değerli olamaz. Bugün gerçekten bir dayanıĢma günüyse baĢta HDP Diyarbakır Ġl BaĢkanlığı 

önünde yavrularına kavuĢma acısıyla gözyaĢı döken analarımızın haykırıĢlarına kulak verilmelidir. 

Her türlü terör örgütü lanetlenerek, annelerimizin taleplerinin karĢılanması için dürüstçe somut 

adımlar atılmalıdır. Gerçekten dayanıĢma gücüyse sokakta yürüyen tüm kadınların kılık ve 

kıyafetlerine bakılmaksızın, yaĢam tercihini veya inancını öne çıkarmadan tüm siyasi partiler tutarlı 

ve ortak tavır içinde olmalıdırlar. Bugün kadına Ģiddet konusunda dayanıĢma mesajı verilecekse 

öncelikli olarak bir Grup BaĢkan Vekili, partisinden olmayan kadın Grup BaĢkan Vekiline haddini 

bildirme hadsizliği gösterdiğinde bizzat kendi partisinin binlerce kadın üyesi tepki vermelidir. 

ġiddetin dini inancı, kültürü veya milleti olmaz; katliam her yerde katliamdır, kimse savunamaz ve 

sonuna kadar da katillerle mücadele Ģarttır. Devlet olarak da, parti olarak da bizler ne kadar 

sorumluluklarımızın bilincinde olsak da biliyoruz ki bu ahlaksız, acımasız ve aĢağıların aĢağısı 

konumundaki canavarların, zalimlerin ve katillerin bitmek tükenmek bilmeyen saplantıları, bozuk 

ruh halleri ve karakterleri, pek çok sapkın düĢünceleri dünyaya yayılarak devam etmektedir. Bu acı 

olaylar karĢısında ülkelerin, Ģehirlerin, mahallelerin içine münferit olarak yayılmıĢ, adeta birer virüs 

gibi sızmıĢ bu hastalıklı hücreleri, teker teker ayıklayıp bertaraf etmek için tüm tarafları 

dayanıĢmaya davet ediyoruz. Kadına Yönelik ġiddete KarĢı Uluslararası Mücadele ve DayanıĢma 

Gününde her türlü Ģiddete karĢı çizgimizi çekiyoruz. Toplumun tüm bireylerini de aynı duyarlılığa 

sahip olmaya davet ediyoruz. Çok teĢekkür ediyorum. 

BAġKAN: Evet, ben teĢekkür ediyorum. BaĢka Dilek ve Öneride bulunmak isteyen arkadaĢım? 

Özan Bey, Nilay Hamın’a söz vereceğim, sonra size vereyim. Buyurun Nilay Hanım. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, evet bugün 25 Kasım, gerçekten çok önemli bir gün. 

Uluslararası Kadına KarĢı ġiddetin Önlenmesiyle Ġlgili Mücadele DayanıĢma Günü. ġimdi 

baktığınızda bir vakfın yapmıĢ olduğu araĢtırmaya göre Ocak ve Kasım ayları arasında, yani 324 

günde 302 kadın öldürülmüĢ, 532 kadın da Ģiddet görmüĢ… 

BAġKAN: Bu adliyeye yansıyan. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet, adliyeye yansıyanlar, bir de yansımayanlar var. ġimdi baktığınız 

zaman gerçekten terörle mücadelede olduğu gibi kadına karĢı Ģiddet vakalarında da tüm kurumların 

siyaset üstü yaklaĢması ve dayanıĢma içerisinde olması gerekiyor. Biz tabii ki Yerel Yönetimler 

olarak bu konuda elimizden geleni yapıyoruz; Kadın Sığınma Evlerimizle, Kadın DanıĢma 

Merkezlerimizle, kadınlara yönelik vermiĢ olduğumuz eğitim seminerleriyle, Sivil Toplum 

Örgütleriyle yapmıĢ olduğumuz ortak Protokollerle, iĢ birliği ile. Bu konuda özel olarak zaten 

teĢekkür ediyorum size, bu konuda bütün Sivil Toplum Örgütlerine açık çalıĢtığınız için. Evet, 

kadına karĢı Ģiddetin önlenmesinin yollarından birisi ülke ekonomisinin düzelmesidir. Ekonomik 

sıkıntılar maalesef kadına karĢı Ģiddetin arttırılmasının sebeplerinden birisidir. Yine ataerkil toplum 

yapısı, kadına karĢı mülkiyete yönelik yaklaĢımlar, kadın üzerinde mülkiyet duygusuyla hareket 

etmek, bu da kadına karĢı Ģiddetin sebeplerinden birisidir. Bizler burada, gerçekleĢtikten sonra 

vakalar, cezalandırmanın çok da caydırıcı olmadığını biliyoruz. Çünkü Ģiddet vakası yaĢanıyor, kiĢi 

gidiyor kendini ihbar ediyor, cezaevine giriyor ama cezaevine girdikten sonra bile yeniden gidip 

aynı suçu iĢleyebiliyor. Demek ki burada asıl önemli olan önleyici ve koruyucu tedbirler. Bu konuda 

da biz Yerel Yönetim olarak elimizden geleni yapacağız. Ben bir baĢka konuda da sizi tebrik etmek 

istiyorum; siz UCLG’nin, Kültür Zirvesinin bir sonraki Ġzmir’de olmasını sağladınız, bunun için 

teĢekkür ediyoruz. Yine Ġspanya’da, Barselona’dan kentimiz için 200 milyon Euro gibi 

yanılmıyorsam bir kredi temin ettiniz… 

BAġKAN: Henüz imzalanmadı. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ama bir yolu açıldı. 

BAġKAN: Evet, bir yol açıldı. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayenizde, gittiniz, bunun için de teĢekkür ediyoruz. Bir baĢka teĢekkürüm 

de benim Konak Belediyesine olacak; Batı Balkanlar ve Türkiye’de Roman Sivil Toplumunu 

güçlendirmek üzere ortak giriĢim projesi kapsamında ERGO Network, Brüksel’de Avrupa Birliği 

tarafından en Roman dostu belediye seçilmiĢ; Belediye BaĢkanımızı ve belediyesini, emeği 

geçenleri de kutluyoruz.   

BAġKAN: Evet, biz de tebrik ediyoruz. Hayırlı, uğurlu olsun. Özan Bey buyurun.  
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ÖZAN PARLAR: Özan PARLAR Güzelbahçe. Benim geçtiğimiz hafta içinde ülkemizi 

ilgilendiren, ülkemizde 15 tane bulunan termik santrallerin ne yazık ki baca filtreleri takılması 

zorunluluğu 3 yıl gibi bir süre daha uzatıldı. Ġlimizde de Aliağa’da, Aliağa Belediye BaĢkanımız da 

aramızda olduğundan dolayı, hem daha sıcak bir konu. Bununla ilgili olarak ne yazık ki kendi özel 

aracında sigara içiyor diye sağlığını düĢünüp ceza yazan bir konumdayken, Aliağa bölge 

sınırlarında ne yazık ki solunum konusunda istatistikler ölümcül noktalara gelmiĢ durumda ve de 

buralarda filtre takılması zorunluluğu uzun bir süre daha ötelenmiĢ durumda, ki devlet tarafından, 

Türkiye Cumhuriyeti Devleti tarafından filtreler takılsın diye bir sübvanse, bedel ödenmiĢ olmasına 

rağmen bunların yapılması toplum sağlığı açısından çok zararlıdır. Yerel Yönetimler olarak, ilçe 

belediyeler ve büyükĢehir olarak bizim yaptırım olarak bir Ģey yapabileceksek bununla ilgili 

yaptırım yapmaya tüm Yerel Yönetimi davet ediyorum. Ġkinci konu da; içinde bulunduğumuz gün 

kadına Ģiddet ile ilgili konuda da… Aslında uzaklarda aramamak gerekiyor. Türkiye Cumhuriyeti 

kurulmuĢ, 1932 yılında Mustafa Kemal ATATÜRK tarafından Türk kadınına seçme ve seçilme 

hakkı verilmiĢtir. Bu hak ne yazık ki Avrupa ülkelerinde daha sonraki tarihlerde gelmiĢtir. Demek ki 

Türk kadını layık olduğu yere getirilmeli. Getirilmesi için de olması gereken sağlıklı, doğru, çağdaĢ 

eğitimin verilmesi, demokrat, çağdaĢ Türk kadınının bu Ģekilde bu Ģiddetten uzaklaĢacağını, daha 

bilinçli, daha kültürlü kadınlar yaratacağımızı düĢünüyorum. “Eğitim Ģart.” diyorum, teĢekkür 

ediyorum.  

BAġKAN: Biz teĢekkür ediyoruz. BaĢka söz almak isteyen? Buyurun efendim.  

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri herkesi saygıyla selamlıyorum. Sayın 

BaĢkan, öncelikle hoĢ geldiniz. Geçen hafta biz üç Meclis yaptık siz de yurt dıĢı seyahatlerinizden 

dolayı Meclise BaĢkanlık yapamadınız. Ben geçen Mecliste tartıĢtığımız, bir kaç gündür de basında 

açıkladığınız bir, Ġzmir Evi konusuyla ilgili sadece görüĢ almak için söz almıĢ bulunuyorum. Sizin 

olmadığınız oturumda bu karar geçtiğinde Komisyon Üyesi ArkadaĢlarımız “Görev ve yetki alanı 

dıĢında bir yerde bulunan taĢınmazın idaresinde ve iĢletmesinde yaĢanacak olası güçlükler dikkate 

alınarak…” diye reddetmiĢlerdi. Bizim Ġzmir Evi Projemizi ve bu satıĢ kararını da Meclisten, 

Komisyondan geçirmiĢlerdi. Daha sonra siz basında bir açıklama yaptınız, dediniz ki; “Bu 

organizasyon meselesi, kadro meselesi, yatırım meselesi” dediniz, yani yaĢanan güçlüklerin ne 

olduğunu tanımlamıĢ olduğunuzu düĢünüyorum. Eğer bu düĢüncedeyseniz, ki bu basında çıkan 

açıklamalar… Ben buradan sizden doğrulama beklemek istediğim için söz aldım. Anladığım 

kadarıyla yine yurt dıĢındaki, iĢte Brüksel’de, ġanghay’da, New York’ta, Moskova’da her geçen 

gün de anladığım kadarıyla yaptığınız ziyaretler neticesinde bu Ģehirlerimizin sayısı da artıyor. 

Buralardaki açacağımız ofislerimiz bir organizasyon, bir bütçe, bir, Aynı zamanda iĢletme 

anlamında bir sorun değil midir? Bunları nasıl açacağız? Oralarda bütçeler euro üzerinden ya da 

dolar üzerinden olacağı için daha büyük bütçeler ve Ġstanbul’da sağlayamadığımız organizasyonu 

bu Ģehirlerde nasıl sağlayacağımız konusunda açıkçası bir merak uyandı bende. Bir de bir taraftan 

da sevindim açıklamalarınızdan. SatıĢ kararı olup olmayacağı konusunda anladığım kadarıyla bir 

tartıĢma daha hâlâ zatıâlinizin BaĢkanlığında sürüyor anladığım kadarıyla, basında bu Ģekilde 

açıklamalarınız var. Eğer bu konu bu kadar acil değilseydi önerge sahibi bir Meclis Üyesi olarak, 

aynı zamanda Hukuk Komisyonunun bir Üyesi olarak katılmadığım bir toplantıda böyle bir kararın 

acele notla alınmıĢ olmasını da Ģu an tam anlamlandıramadığımı da açıkça belirtmek istiyorum.  

BAġKAN: Evet. 

HAKAN YILDIZ: Bu konuda tarafımın üzerinden Meclisi ve Ġzmir kamuoyunu bilgilendirirseniz 

memnuniyet duyarım.  

BAġKAN: Evet, merak etmeyin. O konuda çalıĢma devam ediyor. Gereği neyse onu yapacağız. 

Yurt dıĢındaki ofisler hakkında da kararlılığımız devam ediyor, açacağız. BaĢka bir söz almak 

isteyen? Buyurun YeĢim Hanım.  

YEġĠM TEKOĞLU: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis Üyeleri hepinize sevgi ve saygılar 

sunuyorum. BaĢkan’ım, ben de bir teĢekkür için söz aldım. Öncelikli olarak 30 ilçenin bütçesinin 

oybirliğiyle geçmesini sağlayan baĢta size, sonra Meclis Üyelerine teĢekkür ediyorum. Ancak bu 

yoğun tempo ve saatlerinde Komisyon Üyelerimiz gerçekten çok yoğun çalıĢtılar, onlara ayrı ayrı 

teĢekkür ediyorum. Bürokratlarımıza, Yazı ĠĢlerine ve Meclis Bürodaki çay servisi yapan 

arkadaĢıma kadar sonsuz teĢekkür ediyorum, emeklerine sağlık. Bunun dıĢında gözden kaçırdığım 

bir konu varsa da emeği geçen, katkı koyan bütün arkadaĢlarıma teĢekkür ediyorum BaĢkan’ım.  
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BAġKAN: Evet biz de size nezaketiniz için teĢekkür ediyoruz. Hüsnü Bey buyurun. Sonra size 

vereceğim. Buyurun efendim.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan, Ġzmir’e hoĢ geldiniz. Sayın BaĢkan’ım, bugün basında bir 

haber okudum. Kenan EVREN isminin silinmesi, her yerde, caddesinde, sokakta, okul 

isimlerinden... Burada, bizim o dönem Ġl Genel Meclisi beraber yaptığımız Sevgili Gaziemir 

Belediye BaĢkanımız Halil ARDA da var. Biz 12 yıl önce bunu vermiĢtik, beraber. Bunu 

Meclisimize hatırlatmak istedim. Bu konudan söz almıĢtım. Herhalde Ġzmir’de, sanırım Kenan 

EVREN isminin bir yerde kaldığını sanmıyorum, diye düĢünüyorum. Eğer ki kalmıĢ ise, ki oradaki 

o çağrıda da Belediye Meclis Üyelerini de göreve çağırıyorlar. Eğer ki kalmıĢ ise bu Meclis olarak o 

isimlerin hepsini, daha doğrusu darbeci generallerin hepsinin ismini silelim. Bu konuda söz 

almıĢtım, teĢekkür ederim. 

BAġKAN: Ben teĢekkür ediyorum, buyurun efendim.  

FĠKRET AKTAġ: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis Üyeleri ben de bir teĢekkür etmek için söz 

aldım. Meclisimiz beni Ġspanya, Barselona’daki Smart City Akıllı Kentler Fuarı’na gönderdi. Onun 

için Meclis Üyesi ArkadaĢlarıma teĢekkür ediyorum. Fuardaki gözlemlerimi bir-iki cümleyle 

paylaĢayım; yurt dıĢı gezilerinin ne kadar önemli olduğunu, o platformlarda belediyemizin 

bayrağının, kentimizin bayrağının temsilinin ne kadar önemli olduğunu Ģahitliğimde bir kez daha 

gördüm. Ve orada Sayın BaĢkan’ım, 700 kentin, 140 ülkenin katıldığı çok büyük bir organizasyon, 

organizasyonda dünyanın bütün önemli firmaları var ve orada Sayın BaĢkan’ım, siz, bir panelde 

panelist olarak, sonra 40 tane uzmanın katıldığı ve öznesi Ġzmir olan, Ġzmir’in sorunları ve akıllı 

teknolojilerinin bu sorunlara iliĢkin nasıl kullanılacağına dair bir 4 saatlik, bir panelin konusu oldu 

Ġzmir. Benim orada Ģahit olduğum Ģeyler ve sizin de oradaki duruĢunuz, Ġzmir’i temsil etmeniz, 

temsil ettiğiniz yer, bana son derece keyif verdi. Onun için teĢekkür ediyorum, saygılarımla 

selamlıyorum Meclisi. 

BAġKAN: Sağ olun, teĢekkür ederim. BaĢka söz almak isteyen? Olmadığına göre, bu yurt dıĢı 

seyahatleriyle ilgili ben de kısaca bir bilgi paylaĢmak isterim. Değerli Meclis Üyeleri, kentler 

biliyorsunuz, marka kent olmak için yarıĢırlar. Aslında “marka” sözcüğü ticari bir ürün için 

kullanılır. Kentler ticari ürün değildir ama markalaĢmak için yarıĢırlar. Burada kastedilen Ģey, dünya 

kenti olmaktır, yani kentler marka olmak için dünya kenti olmaya çalıĢırlar. Neden? Dünyanın diğer 

kentleriyle rekabet gücünü elde edebilmek için. Eğer bir kent dünya kenti değilse, marka da 

değildir. Bütün dünyanın anladığı Ģey budur. Marka kentten anlaĢılan Ģey, ne kadar dünya kenti 

olduğunuzdur. Ġzmir bir dünya kenti olmaya layık bir kenttir. Peki nasıl olacak? Biz ağzımızla kuĢ 

tutsak, eğer dünyayla buluĢmuyorsak, Ġzmir’in kabuklarını kırıp, dünyayla buluĢması için çaba 

harcamıyorsak, dünya kenti olamazsınız. Kimse size o unvanı vermez. Onun için uluslararası alanda 

olmanız gerekir, uluslararası platformlarda kentinizi tanıtmanız gerekir, kentinizin cazibesini, 

meziyetlerini, güzelliklerini tanıtmanız gerekir. Bu sadece turizmcilerin iĢi değildir. Günümüzde en 

çok kamu yöneticileri bunu yapar, en çok Belediye BaĢkanları bunu yapar. Çünkü artık “Kent 

Diplomasisi” diye bir alan doğdu. Sadece ulusların atadığı büyükelçilerle sürdürülen uluslararası 

iliĢkiler yok dünyamızda. Dünyamızda “Kent Diplomasisi” diye bir Ģey var; yani kentlerin 

aralarında ittifaklar kurduğu, kentlerin birbirleriyle rekabet ettiği, bir baĢka dünyadan bahsediyoruz. 

Onun için Ġzmir uluslararası platformlarda çok daha fazla yer alacak, onun için Ġzmir çok daha fazla 

uluslararası alanda temsil edilecek, onun için Ġzmir çok daha fazla dıĢarıdan misafir davet edecek, 

dıĢarıya Ġzmirli gönderecek, sporda, sanatta; gençlerimiz, kadınlarımız, çocuklarımız, iĢ 

adamlarımız… Biz de belediye olarak bunun önünü mümkün olduğu kadar açacağız. Sevgili 

ArkadaĢlarım, iftihar edebilirsiniz, Ġzmir her gün daha çok dünya kenti olmaya yaklaĢıyor. 

 

VII. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar, Toplantıya Katılamayan Meclis Üyelerinin Mazeretlerinin kabulünü 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 

toplantıyı kapatıyoruz.  

 

 

VIII. YEDĠNCĠ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 
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BAġKAN: Bir sonraki Meclis BirleĢimimiz 27 Kasım 2019 ÇarĢamba günü, saat: 17:00’de 

olacaktır. 

 

 

 

 

 

 

 
                                                                                                            Mustafa Tunç SOYER 

                                                                                                                 Meclis BaĢkanı                                                                                                                                                                      

 

                     

 

              

 

 

 

 

 

Ġzel ZENGĠNOBUZ DERĠNSU                                                     

Divan Kâtibi 

 

 

 

Sultan ĠPEKLĠ 

Divan Kâtibi 

 

 

Onur YĠĞĠT 

Divan Kâtibi  

 

 

 

Yusuf DEMĠRCĠOĞLU 

Divan Kâtibi 

 

 

 

 


